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Město Kyjov 

Komise životního prostředí 

Zápis z jednání č. 6/2023 

 

Datum konání: 14. 9. 2023 

Místo konání: Velká zasedací místnost MÚ Kyjov   

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté: Ing. Vladimír Šimeček – ředitel, TS Kyjov 

Ing. Petr Pokorák – vedoucí OŽPÚP, MÚ Kyjov 

 

Zapisovatel: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřovatel:  Bc. Šárka Krakovská 

Čas jednání:  16:00 – 17:30  

 

Program jednání: 

1. Informace k situaci výsadby v rámci stavby parkovišť U vodojemu 

2. Informace o jednání pracovní skupiny k revitalizaci Kyjovky 

3. Podnět od občana – kosení Úprkovy louky 

4. Představení Ekotýmu ze SŠ polytechnické (fakultativně) 

5. Představení organizace Pro Silva Bohemica 

6. Kácení 

7. Různé 

 

 

Průběh jednání: 

 

1. Informace k situaci výsadby v rámci stavby parkovišť U vodojemu 

 

Předsedkyně komise Bc. Krakovská informovala komisi o jednání ve věci výsadby stromů 

v rámci výstavby parkovacích míst na sídlišti U Vodojemu, zejména pak před hřbitovem. 

V rámci tohoto parkoviště budou vynechána některá parkovací místa, kde budou vysazeny 

stromy (javor babyka). 

 

 

2. Informace o jednání pracovní skupiny k revitalizaci Kyjovky 

Další jednání pracovní skupiny k revitalizaci Kyjovky se uskuteční dne 21. 9. 2023.   
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3. Podnět od občana – kosení Úprkovy louky 

 

Bc. Krakovská informovala komisi o podnětu občana ke způsobu sečení Úprkovy louky.  

K této problematice byla vedena diskuse. Komise se shodla, že sečení spodní části bude 

prováděno 3x do roka, sečení horní části bude prováděno 2x do roka. První seč bude 

provedena začátkem června.  

 

V průběhu následujícího května bude provedena obchůzka i po ostatních travnatých plochách 

se zvláštní péčí a bude stanoven další postup k jejich údržbě. 

  

 

4. Představení Ekotýmu ze SŠ polytechnické 

 

Tento bod byl přesunut na některé další jednání komise. 

 

 

5. Představení organizace Pro Silva Bohemica 

 

Mgr. Veverková seznámila komisi s cíly a činností organizace Pro Silva Bohemica. Smyslem 

činnosti této organizace je hledání a snaha o největší možné využití přírodních procesů v lese 

pro dosažení hospodářských cílů nebo užitků, očekávaných vlastníkem a vyžadovaných 

společností. V praxi to znamená hledání a ověřování tzv. přírodě blízkých, nepasečných 

způsobů obhospodařování lesa, kde významnou součástí hospodářského výsledku je 

přiměřeně únosná minimalizace vkladů do usměrňování růstových procesů lesa. 

 

Bližší informace lze dohledat na  https://prosilvabohemica.cz. 

  

V této souvislosti bylo diskutováno o zavádění některých z uvedených opatření do 

hospodaření společnost Lesy města Kyjova a dále také o tvorbě nového LHP pro městské 

lesy. Komise vyjádřila zájem o účast zástupců komise při tvorbě tohoto plánu. 

 

 

6. Kácení dřevin   

 

Ing. Blažek seznámil komisi s provedeným kácením a s podněty na kácení dřevin: 

 

 Boršov, ul. Školní – borovice (pokácena), 

 Boršov, hřbitov – lípa (pokácena), 

 Hřbitov Kyjov – bříza (pokácena), 

 Hřbitov Kyjov – smrk (pokácen), 

 Hřbitov Kyjov – tuje (schváleno OŽPÚP, doposud nepokáceno), 

 ul. Koliba – smrk (bude podána žádost o povolení kácení), 

 městský park – 2 břízy (pokáceny), 

 městský park – trnovník akát (bude podána žádost o povolení kácení), 

 ul. Nerudova – javor (pokácen), 

https://prosilvabohemica.cz/
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 ul. Nerudova – ořešák (podána žádost o povolení kácení), 

 sídl. U Vodojemu – bříza (pokácena). 

 

Mgr. Lungová a Mgr. Veverková požádaly TS o umístění některých kmenů z pokácených 

stromů na lokalitu Boršovských luk.  

 

7. Různé   

 

Mgr. Lungová 

 podnět k provedení terénní obchůzky, 

 představení záměru provedení úprav v okolí studní na Boršovských loukách, 

 ukončení pachtů pozemků v roce 2024. 

 

Ing. Berka 

 problematika cesty Brněnky a další postup – Ing. Blažek sdělil, že nositelem projektu je 

mikroregion Babí lom, kterému byla předložena cenová nabídka Ing. Lattenberga na 

zpracování projektové dokumentace pro realizaci vegetačních úprav bývalé cesty 

Brněnky. Cenová nabídka však akceptována nebyla, další postup mu není znám. 

 

Mgr. Veverková 

 pozvala členy komise na ekumenickou bohoslužbu u studánky Bezdýnky v neděli 

17.9.2023, 

 problematika rekonstrukce a výstavby cyklostezky na ul. Mezivodí. 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova:  

 

7/2023 – KŽP doporučuje radě města členství zástupce (ředitele) společnosti Lesy města 

Kyjova, popř. jiného zástupce nebo zástupců, v organizaci Pro Silva Bohemica. 

 

8/2023 – KŽP doporučuje radě města umožnit zástupcům KŽP zapojit se do přípravy LHP 

pro Lesy města Kyjova. 

 

Úkoly pro členy komise:  připravit návrhy na využití vybraných pozemků po ukončení 

pachtovních smluv v roce 2024 (Cloud/KŽP/Vybrané pozemky – ukončení pachtů 2024). 

 

Termín dalšího jednání:   

12. 10. 2023 v 15:00 hod. – exkurze v prostorách společnosti EKOR. 

Po jednání KŽP bude provedena obchůzka. 

 

  

Zapsal: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřil: Bc. Šárka Krakovská 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 


